



भारत का राजदूतावास, मॉस्को, रूस
आर्थिक एवं वाणिज्यिक निकाय

Embassy of India, Moscow, Russia
Economic and Commercial Wing

Посольство Индии в Москве, Россия
Отдел экономики и коммерции

No. MOS/E&C/235/12/2024

03 December 2024

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation presents its compliments to the Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation and has the honour to inform that the 6th edition of Delhi International Leather Expo (DILEX) is scheduled to be held from 20-21 February 2025 in New Delhi, India.

DILEX invites overseas buyers to see the capabilities & developments of Indian Footwear, Leather & Leather Products Industry as a major sourcing destination and also to have B2B meetings with Indian Exporters for establishing marketing tie-ups and exploring business collaborations and joint venture agreements. Complete details about the show are available on <https://www.dilex-india.com>

Exhibitors will be displaying the following products in the 6th edition of DILEX:-

- leather footwear (shoes, sandals, chappals) ladies, gents, children,
- leather garments (jackets, pants, motorbike jackets etc),
- leather goods & accessories (handbags, purses, belts, pouches, small leather goods etc),
- leather gloves (fashion, fancy, industrial),
- non-leather footwear (shoes, sandals, chappals) ladies, gents, children,
- footwear components,
- finished leather,
- saddlery & harness and pet products,
- safety & defence products i.e. safety shoes/military boots, industrial leather gloves, industrial aprons, industrial tool kits etc.,
- kolhapuri chappals and related products,
- leather toys and all other handicraft products made of leather.

CLE is offering a complimentary hospitality package, as per details given below, for the visiting foreign buyers:-

- Reimbursement of return Economy class air fare, subject to ceiling limits.
- 2 Nights Complimentary Stay in a 5-Star Category hotel in New Delhi with Bed & Breakfast

Interested buyers from Russia are invited to pass registration at <https://forms.gle/NjHbLdA6hdUSHqw5A>.

Page 1 of 2

105 064, मॉस्को, वोरन्तसोवो पोल्ये, 4c2
105 064, Moscow, Vorontsovo Polye, 4c2
105 064, Москва, Воронцово Поле, 4c2

eco.moscow@mea.gov.in
eco1.moscow@mea.gov.in
com.moscow@mea.gov.in
com1.moscow@mea.gov.in

फ़ोन/Tel./Тел.: +7 (495) 783-75-34
फैक्स/Fax/Факс: +7 (495) 916-10-50
www.indianembassy-moscow.gov.in

It is requested that the esteemed Ministry may kindly disseminate this information to the interested companies, business associations and relevant authorities of Russian regions.

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation the assurances of its highest consideration.

**Ministry of Industry and Trade
of the Russian Federation, Moscow**

[Kind attention: Mr. Sergey Nosov,
Director, Department of Countries of Asia, Africa and Latin America]

Copy:

Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation, Moscow

[Kind attention: Ms Vera Khmyrova,
Director, Department of Light and Timber Industry]

Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation

[Kind attention: Mr. Sergey Katyrin, President,
Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation]

Moscow Chamber of Commerce and Industry

[Kind attention: Mr. Vladimir Platonov, President,
Moscow Chamber of Commerce and Industry]

Russian Union of Entrepreneurs of Textile and Light Industry, Moscow

[Kind attention: Mr. Andrey Razbrodin, President]

Russian Union of Tanners and Shoemakers

[Kind attention: Mr. Igor Surin, President;
Ms Alexandra Andrunakievichm Director General]

All-Russian public organization "Business Russia", Moscow

[Kind attention: Ms Nonna Kagramanyan, Vice-President]

Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation, Moscow

[Kind attention: Second Asia Department]



Handwritten signature and date:
03/12/24

№ MOS/E&C/235/12/2024

03 декабря 2024 г.

Посольство Республики Индии в Российской Федерации свидетельствует свое уважение Министерству промышленности и торговли Российской Федерации и имеет честь сообщить о проведении 6-й Международной деловой выставки кожи (DILEX) с 20 по 21 февраля 2025 г. в Нью-Дели, Индия.

DILEX приглашает зарубежных покупателей ознакомиться с возможностями и разработками индийской обувной и кожевенной промышленности как источника закупок, а также провести B2B-встречи с индийскими экспортерами для установления деловых связей, изучения возможностей сотрудничества и создания совместных предприятий. Подробная информация о выставке доступна на сайте <https://www.dilex-india.com>

Экспоненты представят следующую продукцию:

- кожаная обувь (туфли, сандалии и пр.) для женщин, мужчин и детей,
- кожаная одежда (куртки, брюки, мотоэкипировка и т. д.),
- кожаные изделия и аксессуары (сумки, кошельки, ремни, чехлы и т. д.),
- кожаные перчатки (повседневные, промышленные),
- некожаная обувь,
- компоненты обуви,
- выделанная кожа,
- седельные изделия и упряжь, а также товары для домашних животных,
- средства индивидуальной защиты, (защитная/военная обувь, промышленные кожаные перчатки, фартуки, наборы инструментов и т. д.),
- национальные индийские товары,
- игрушки и изделия ручной работы из кожи.

Совет Индии по развитию кожевенного экспорта предлагает следующий пакет гостеприимства для иностранных покупателей:-

- возмещение стоимости авиабилета эконом-класса (с ограничениями по стоимости);
- двухдневное размещение в 5-звездочном отеле в Нью-Дели с завтраком;

Заинтересованным покупателям из России предлагается пройти регистрацию по адресу <https://forms.gle/NjHbLdA6hdUSHqw5A> .

Просим уважаемое Министерство о распространении этой информации среди заинтересованных компаний, бизнес-ассоциаций и соответствующих органов власти российских регионов.

Посольство Республики Индии в Российской Федерации пользуется возможностью, чтобы возобновить Министерству промышленности и торговли Российской Федерации уверения в своем высочайшем уважении.

Министерство промышленности и торговли Российской Федерации, Москва

[Внимание: г-на Сергея Носова,
Директора Департамента стран Азии, Африки и Латинской Америки]

Сору:

Министерство промышленности и торговли Российской Федерации, Москва

[Внимание: г-жи Веры Хмыровой,
Директора Департамента лёгкой промышленности и лесопромышленного комплекса]

Торгово-промышленная палата Российской Федерации, Москва

[Внимание: г-на Сергея Катырина, Президента]

Московская торгово-промышленная палата, Москва

[Вниманию: г-на Владимира Платонова, Президента]

Российский союз предпринимателей текстильной и легкой промышленности, Москва

[Вниманию: г-на Андрея Разбродина, президента]

Ассоциация текстильщиков России, Москва

[Вниманию: г-на Шамхала Ильдарова, президента]

Общероссийская общественная организация «Деловая Россия», Москва

[Вниманию: г-жи Нонны Каграманян, вице-президента]

Министерство иностранных дел Российской Федерации, Москва

[Вниманию: Второго департамента Азии]